
 Sunndal kommune   

 

 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Kommunestyret 

Møtested: Kommunestyresalen, Sunndal rådhus 

Dato: 10.02.2016 

Tidspunkt: 10:00 – 16:15 

 

Følgende faste medlemmer møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

Ståle Refstie Ordfører AP 

Janne Merete Rimstad Seljebø Varaordfører AP 

Bjørn Røkkum Medlem AP 

Anisa Ali Aden Medlem AP 

Lusie Gjersvoll Medlem AP 

Malene Aaram Vike Medlem AP 

Bjørn Flemmen Steinland Medlem AP 

Trygve Stavik Medlem AP 

Jonny Meland Medlem AP 

Sander Løken Berntsen Medlem AP 

Jorunn Ellinor Silseth Medlem AP 

Edgar Normann Gundersen Medlem AP 

Arne Magne Rønningen Medlem AP 

Erling Outzen Medlem SV 

Jonas Bjørnson Koksvik Medlem SV 

Arne Christen Drøpping Medlem KRF 

Synnøve Helland Medlem SP 

Jørgen Inge Singsdal Medlem SP 

Einar Mo Medlem SP 

Eystein Endreson Opdøl Medlem SP 

Maja Solli Medlem V 

Stig Rune Andreassen Medlem FRP 

Lill-Elin Vangen Medlem FRP 

Erling Rød Medlem FRP 

 

  



 

Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 

Navn Funksjon Representerer 

May Jorid Strand Medlem AP 

Tone Hustad Medlem H 

Marit Selfors Isaksen Medlem AP 

 

Følgende varamedlemmer møtte: 

Navn Møtte for Representerer 

Ole-Anders Andreassen Marit Selfors Isaksen AP 

Laila Rønningen May Jorid Strand AP 

Linda Haugan Tone Hustad H 

 

Merknader 

 

Habilitetsvurderinger: 

Ordfører Ståle Refstie ba om å bli erklært inhabil i DIS 2/16 med bakgrunn i at han er leder i 

styret for Kristiansund og Nordmøre havn IKS.  Kommunestyret ga sin tilslutning til dette, jf. 

Forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav e). 

 

Orienteringssaker: 

1. Rådmann Per Ove Dahl orienterte om tiltak for å øke kapasiteten i pleie- og 

omsorgstjenesten hvor det jobbes videre med planer om å ta i bruk kontorer for 

administrasjonen ved Sunndal helsetun til sykehjemsplasser.  Kontorene har også 

tidligere vært brukt til dette formålet.  Kontorplassene planlegges etablert i brakker i 

tilknytning til helsetunet.  Ordfører Ståle Refstie foreslo på vegne av kommunestyret at 

det gis følgende fullmakt: 

«Kommunestyret gir rådmannen fullmakt til igangsetting av nødvendig prosjektering og 

utarbeiding av anbudsdokumenter i tråd med prosjektet som informert i 

kommunestyremøtet 10.02.16, som en del av forberedelensene for videre behandling av 

saken.  Hensikten er raskest mulig realisering av prosjektet.» 

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

2. Folkehelsekoordinator Peggy Ranheim orienterte om folkehelsa i Sunndal. 

 

Angående referatsak 12/16; USS landsmøte 27.-29. april 2016: 

I forbindelse med orientering om saken, ble det lagt fram forslag om at Synnøve Helland, SP, 

fremmes som kandidat fra Sunndal kommune som medlem til landsstyret for 

Utmarkskommunenes Sammenslutning (USS).   

Kommunestyret sluttet seg enstemmig til forslaget. 

 

Dokument lagt ut i møtet: 

- Uttalelse fra Språkrådet vedrørende fastsetting av kommunenavn. 

 

  



 

Fra administrasjonen møtte: 

Navn Stilling 

Per Ove Dahl Rådmann – deltok under hele møtet. 

Harriet Berntsen Ass. Rådmann – deltok under spørrehalvtimen og 

behandlingen av DIS 1/16 

Bente Mosbakk Sjef for innvandrertjenesten – deltok under 

spørrehalvtimen og behandlingen av sak 2/16 og 

3/16. 

Anne Berit Vullum Pleie- og omsorgssjef – deltok under 

spørrehalvtimen og orienteringssaken om 

kapasiteten i pleie- og omsorgstjenesten. 

Liv Ingrid Horvli Skolesjef – deltok under spørrehalvtimen og 

behandlingen av sak 3/16. 

Jan Erik Holthe Eiendomssjef – deltok under spørrehalvtimen og  

Gunnar Olav Furu Plansjef – deltok under orienteringssakene og 

behandlingen av sak 7/16 – 8/16. 

Gunnvald Granmo Økonomisjef – deltok under behandlingen av sak 

4/16 – 6/16. 

Bjørn Sæther Byggesakskonsulent – deltok under behandlingen av 

sak 6/16 og 10/16 

 

Møteprotokollen er ført av: 

______________________ 

Brit H. Resell 

møtesekretær 

 

Underskrift: 

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført i møteboka, er i samsvar med det som ble 

vedtatt på møtet. 

______________________ ______________________ _______________________ 

          Anisa Ali Aden      Ståle Refstie                   Einar Mo 

            ordfører 
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Saker til drøfting og informasjon 

  

DIS 1/16 Kommunereformen - Intensjonsavtale Sunndal Nesset  2016/14788 

DIS 2/16 Ansvars- og forsikringsforhold vedr. Hammarkaia og 

andre kaianlegg 

 2015/84 

  

Saker til behandling 

  

PS 2/16 Bosetting av flyktninger 2016, tilleggsanmodning  2013/972 

PS 3/16 Innføringstilbud for nyankomne minoritetsspråklige 

elever i grunnskolen. 

 2015/1743 

PS 4/16 Høring om forslag til nytt inntektssystem for 

kommunene 

 2015/54858 

PS 5/16 Budsjettregulering investeringsbudsjett 2016 - ubrukte 

midler fra 2015 

 2016/14636 

PS 6/16 Revidering av økonomireglement  2015/20244 

PS 7/16 Reguleringsplan for Brekklykkjo boligfelt, 

sluttbehandling 

 2014/1830 

PS 8/16 Søknad om dekning av grunnleie Vinnu flyplass -  

Sunndal flyklubb 

 2015/1108 

PS 9/16 Årsmelding Sunndal eldreråd 2015  2016/7479 

PS 10/16 Humledød og lindetrær på Sunndalsøra.  2015/43550 

PS 11/16 Tilskudd til politiske partier etter representasjon i 

Sunndal kommunestyre 

 2016/14746 

PS 12/16 Søknad om fritak fra politiske verv fra Per Atle Hansen  2016/14649 

  

Referatsaker 

  

RS 1/16 Har kommunen tilstrekkelig tilbud om 

sykehjemsplasser i forhold til lovkrav? 

 2015/787 

RS 2/16 Invitasjon om deltagelse i IKT Orkide-prosjekt for 

etablering av felles Kommune TV-løsning - streaming 

av møter 

 2015/53470 

RS 3/16 Kommunalt landbruksfond 2015, tildelte midler 2015 

og avsetning til fond 

 2016/10361 

RS 4/16 Referat fra generalforsamling 30.06.2015  2012/1992 

RS 5/16 Informasjon om forsøk med statlig finansiering av 

omsorgstjenestene - søknadsfrist 01.12.2015 

 2015/1400 



RS 6/16 Oppfordring til markering av frigjøringsdagen og den 

nasjonale veterandagen 8. mai 2016 

 2011/457 

RS 7/16 Protokoll fra Fylkesmøte i KS Møre og Romsdal 18. 

11.2015 

 2010/351 

RS 8/16 Protokoll havnerådsmøte 27.11.2015  2009/1167 

RS 9/16 Aksjon for endring av dagens rovdyrpolitikk - 

vardebrenning mot ulv 26.02.2016 

 2016/6360 

RS 10/16 Ungdomsstraff og ungdomsoppfølging - Felles ansvar 

for gjennomføring 

 2009/1272 

RS 11/16 Friluftslivets ønskeliste for Norge i 2016  2014/944 

RS 12/16 USS - landsmøte 27.-29. april 2016  2011/877 

 

 

  



Saker til drøfting og informasjon 

DIS 1/16 Kommunereformen - Intensjonsavtale Sunndal Nesset 

Rådmannens innstilling 

Saken legges fram for kommunestyret til informasjon og drøfting. 

Kommunestyret oppfordres til å komme med innspill til det videre arbeidet med 

intensjonsavtalen. 

 

Behandling i Kommunestyret - 10.02.2016  

Representanten Erling Outzen, SV, la fram følgende forslag: 

«1. Sunndal kommunestyre meiner namnet på kommunen skal vere Sunndal, uansett om det blir 

ei samanslåing med Nesset kommune, om det blir visse grensejusteringar i forhold til 

nabokommunane, eller om Sunndal kommune skal fortsette med sine noverande grenser. 

2. Sunndal kommunestyre meiner talet på kommunestyrerepresentantar i ein eventuelt samanslått 

kommune Sunndal+Nesset må vere minst 45. 

3. Sunndal kommunestyre meiner avtaleteksten må formulerast på ein konkret, sakleg og nøytral 

måte.  Argumenterande tekst med udokumenterte, udokumenterbare og diskuteable påstandar må 

utgå.  Det som blir sendt ut til husstandane skal vere rein informasjon, ikkje argumentasjon.» 

 

Representanten Edgar Gundersen, AP, la fram følgende forslag: 

«De videre forhandlinger bindes opp til et felles Fjellstyre for Statens grunn i den nye 

kommunen.» 

 

Representanten Arne Drøpping, KrF, la fram følgende oversendelsesforslag: 

«Venstre, KrF og Høgre ønsker at forhandlingsutvalget vurderer om fastsetting av kommunenamn 

og kommunevåpen kan bli utsatt til etter folkeavstemminga.» 

 

Representanten Erling Rød, FrP, la fram følgende forslag: 

«Visjon 

En attraktiv og bærekraftig kommune som skaper og benytter mulighetene ved kommunebygging 

(ikke fokuser på utfordringer og problemer, men skap og benytt mulighetene). 

 

Mål 

Vi skal ha god økonomi og med stadige forbedringer av standard og kvalitet.» 

 

Representanten Trygve Stavik, AP, la fram følgende forslag: 

«Sunndal kommunestyre meiner at særfond for enkeltbygder avvikles og at godene fordeles på 

hele kommunen.» 

 

  



VOTERING: 

Det ble foretatt en punktvis avstemming av forslagene med følgende resultat: 

Forslaget fremmet av Erling Outzen: 

Punkt 1 falt med 12 stemmer for og 15 stemmer imot. 

Punkt 2 falt med 2 stemmer for og 25 stemmer imot. 

Punkt 3 ble vedtatt med 23 stemmer for og 4 stemmer imot. 

Forslaget fremmet av Trygve Stavik: Ble vedtatt med 16 stemmer for og 11 stemmer imot. 

Forslaget fremmet av Erling Rød: 

Forslaget om Visjon falt med 12 stemmer for og 15 stemmer imot. 

Forslaget om Mål ble vedtatt med 22 stemmer for og 5 stemmer imot. 

Forslaget fremmet av Arne C. Drøpping falt med 5 stemmer for og 22 stemmer imot. 

Forslaget fremmet av Edgar Gundersen ble vedtatt med 23 stemmer for og 4 stemmer imot. 

 

Sunndal kommunestyre har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre meiner avtaleteksten må formulerast på ein konkret, sakleg og nøytral 

måte.  Argumenterande tekst med udokumenterte, udokumenterbare og diskutable påstandar må 

utgå.  Det som blir sendt ut til husstandane skal vere rein informasjon, ikkje argumentasjon. 

 

Sunndal kommunestyre meiner at særfond for enkeltbygder avvikles og at godene fordeles på hele 

kommunen. 

 

Mål 

Vi skal ha god økonomi og med stadige forbedringer av standard og kvalitet. 

 

De videre forhandlinger bindes opp til et felles Fjellstyre for Statens grunn i den nye kommunen. 

 

 

 

DIS 2/16 Ansvars- og forsikringsforhold vedr. Hammarkaia og andre kaianlegg 

Rådmannens innstilling 

Kommunestyret tar rådmannens orientering til etterretning. 

 

Behandling i Kommunestyret - 10.02.2016  

Ordfører Ståle Refstie ba om å bli erklært inhabil i DIS 2/16 med bakgrunn i at han er leder i styret 

for Kristiansund og Nordmøre havn IKS.  Ordføreren fikk kommunestyret sin tilslutning til dette 

og fratrådte under behandlingen, jf. Forvaltningslovens § 6, 1. ledd bokstav e).  Varaordfører 

Janne Merete Rimstad Seljebø tiltrådte som ordstyrer. 

 



Representanten Erling Rød, FrP, la fram følgende forslag: 

«Sunndal kommunestyre ber om at det overordnede ansvaret for forsikring tydelig legges på 

økonomiavdelingen. 

Ansvaret innebærer legging av strategier, prioriteringer, anskaffelse, valg og oppfølgning av all 

forsikring. 

 

Kommunestyret ber om at det lages en avtale mellom Sunndal kommune og Kristiansund og 

Nordmøre Havn IKS som beskriver ansvar etter Havne- og farvannsloven, ansvaret for drift, 

vedlikehold og utvikling samt generelt eieransvar og forsikring.» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over forslaget fremmet av Erling Rød, som fikk følgende resultat: 

Avsnittet om det overordnede ansvaret for forsikring falt med 7 stemmer for og 19 stemmer imot. 

Siste avsnitt om avtale falt med 6 stemmer for og 20 stemmer imot. 

Til slutt ble det votert over innstillingen, som ble enstemmig vedtatt. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

 

Vedtak: 

Kommunestyret tar rådmannens orientering til etterretning. 

 

 

  



Saker til behandling 

PS 2/16 Bosetting av flyktninger 2016, tilleggsanmodning 

Rådmannens innstilling 

1. Sunndal kommunestyre imøtekommer tilleggsanmodningen fra Integrerings- og 

mangfoldsdirektoratet om å bosette 7 flyktninger i tillegg til allerede vedtatt bosetting i 

2016.  

2. Sunndal kommunestyre imøtekommer tilleggsanmodningen fra Integrerings- og 

mangfoldsdirektoratet om å bosette 12 flyktninger i tillegg til allerede vedtatt bosetting i 

2017.  

3. Vedtaket om bosetting av 8 enslige mindreårige pr. år som en del av bosettingen i 2016 

og 2017 opprettholdes. 

4. Administrasjonen gis fullmakt til å disponere plassene for det enkelte år innenfor denne 

rammen. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 26.01.2016  

Representanten May Jorid Strand, AP, ble erklært inhabil med bakgrunn i at hun er saksbehandler 

i saken, jf. Kommunelovens § 40, 3. ledd bokstav b. 

 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Økonomi- og planutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret. 

1. Sunndal kommunestyre imøtekommer tilleggsanmodningen fra Integrerings- og 

mangfoldsdirektoratet om å bosette 7 flyktninger i tillegg til allerede vedtatt bosetting i 

2016.  

2. Sunndal kommunestyre imøtekommer tilleggsanmodningen fra Integrerings- og 

mangfoldsdirektoratet om å bosette 12 flyktninger i tillegg til allerede vedtatt bosetting i 

2017.  

3. Vedtaket om bosetting av 8 enslige mindreårige pr. år som en del av bosettingen i 2016 

og 2017 opprettholdes. 

4. Administrasjonen gis fullmakt til å disponere plassene for det enkelte år innenfor denne 

rammen. 

 

Behandling i Kommunestyret - 10.02.2016  

Økonomi- og planutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

1. Sunndal kommunestyre imøtekommer tilleggsanmodningen fra Integrerings- og 

mangfoldsdirektoratet om å bosette 7 flyktninger i tillegg til allerede vedtatt bosetting i 

2016.  

2. Sunndal kommunestyre imøtekommer tilleggsanmodningen fra Integrerings- og 

mangfoldsdirektoratet om å bosette 12 flyktninger i tillegg til allerede vedtatt bosetting i 

2017.  

3. Vedtaket om bosetting av 8 enslige mindreårige pr. år som en del av bosettingen i 2016 

og 2017 opprettholdes. 

4. Administrasjonen gis fullmakt til å disponere plassene for det enkelte år innenfor denne 

rammen. 



 

 

 

PS 3/16 Innføringstilbud for nyankomne minoritetsspråklige elever i grunnskolen. 

Rådmannens innstilling 

Sunndal kommune oppretter et innføringstilbud for nyankomne minoritetsspråklige elever i 

grunnskolealder fra skolestart høsten 2016. Tilbudet etableres med nærhet til Sande skole og 

Sunndal ungdomsskole, eller i lokalene til Villabyen barnehage.  

Utgifter til skolelokaler og administrasjon finansieres gjennom integreringstilskuddet kommunen 

får for å etablere tilbud til flyktninger.  

Undervisningen finansieres innenfor grunnskoletjenestens budsjett og overføring fra 

integreringstilskudd. 

Utgifter til administrasjon av grunnskoletilbud for elever i asylsøkermottak finansieres av 

vertskommunetilskuddet. 

 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 20.01.2016  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Oppvekst- og omsorgsutvalget sluttet seg enstemmig til rådmannens innstilling: 

Sunndal kommune oppretter et innføringstilbud for nyankomne minoritetsspråklige elever i 

grunnskolealder fra skolestart høsten 2016. Tilbudet etableres med nærhet til Sande skole og 

Sunndal ungdomsskole, eller i lokalene til Villabyen barnehage.  

Utgifter til skolelokaler og administrasjon finansieres gjennom integreringstilskuddet kommunen 

får for å etablere tilbud til flyktninger.  

Undervisningen finansieres innenfor grunnskoletjenestens budsjett og overføring fra 

integreringstilskudd. 

Utgifter til administrasjon av grunnskoletilbud for elever i asylsøkermottak finansieres av 

vertskommunetilskuddet. 

 

Behandling i Kommunestyret - 10.02.2016  

Skolesjef Liv Ingrid Horvli orienterte innledningsvis. 

 

Representanten Lusie Gjersvoll, AP, la fram følgende endrings- og tilleggsforslag fra AP og SV: 

«Første avsnitt endres til: 

Sunndal kommune oppretter et innføringstilbud for nyankomne minoritetsspråklige elever i 

grunnskolealder.  Tilbudet etableres i nærheten til Sande skole og Sunndal ungdomsskole.  

Elevene ved innføringstilbudet deltar sammen med norskspråklige elever i praktisk-estetiske fag 

og aktiviteter der det er naturlig som f.eks. idrettsdager, skidager, kulturarrangementer, 

teateroppsetninger m.m.» 

 

Representanten Stig Rune Andreassen, FrP, la fram følgende endringsforslag: 

«Første avsnitt, andre setning …,eller i lokalene til Villabyen barnehage. Teksten tas ut.» 

 



Representanten Maja Solli, V, la fram følgende endringsforslag fra H, V og KrF: 

«Stryk: …, eller i lokalene til Villabyen barnehage.» 

 

Da endringsforslag om å stryke teksten eller i lokalene til Villabyen barnehage var likelydende 

fra alle tre forslagsstillerne, ble forslagene samordnet som et fellesforslag fra AP, SV, FrP, H, V 

og KrF.  

 

VOTERING: 

Det ble først votert over fellesforslaget, som ble enstemmig vedtatt. 

Deretter ble det votert over tilleggsforslaget til første avsnitt fremmet av Lusie Gjersvoll, som ble 

enstemmig vedtatt. 

Deretter ble det votert over innstillingen, som ble enstemmig vedtatt. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

Vedtak: 

Sunndal kommune oppretter et innføringstilbud for nyankomne minoritetsspråklige elever i 

grunnskolealder.  Tilbudet etableres i nærheten til Sande skole og Sunndal ungdomsskole.  

Elevene ved innføringstilbudet deltar sammen med norskspråklige elever i praktisk-estetiske fag 

og aktiviteter der det er naturlig som f.eks. idrettsdager, skidager, kulturarrangementer, 

teateroppsetninger m.m. 

 

Utgifter til skolelokaler og administrasjon finansieres gjennom integreringstilskuddet kommunen 

får for å etablere tilbud til flyktninger.  

Undervisningen finansieres innenfor grunnskoletjenestens budsjett og overføring fra 

integreringstilskudd. 

Utgifter til administrasjon av grunnskoletilbud for elever i asylsøkermottak finansieres av 

vertskommunetilskuddet. 

 

 

PS 4/16 Høring om forslag til nytt inntektssystem for kommunene 

Rådmannens innstilling 

Sunndal kommune vil protestere mot den udemokratiske prosessen som det er lagt opp til i 

forbindelse med Regjeringens forslag til endringer i kommunenes inntektssystem. Et lite 

grundig høringsnotat, samt en svært kort høringsfrist har gjort det nærmest umulig for 

kommunene å kunne behandle den utsendte høringen på en god måte.  

Det korte høringsfristen medfører også at kommunenes interesseorganer i liten grad har fått 

behandlet forslaget og kommet med innspill til behandlingen i kommunene.  

Kommunenes inntektssystem er av for stor samfunnsmessig betydning til at en hastebehandling 

i et enkelt departement er tilstrekkelig. Sunndal kommune vil derfor på det sterkeste signalisere 

krav om at en bred utredning i form av en egen NOU (Norges Offentlige Utredninger) må skje i 

forkant av eventuelle endringsforslag. Inntil dette er gjort må gjeldende inntektssystem 

beholdes. 

 



Behandling i Kommunestyret - 10.02.2016  

Representanten Arne Christen Drøpping, KrF, la fram følgende forslag: 

«Høringsforslag om nytt inntektssystem for kommunane. 

Sunndal kommunestyre vil uttale at inntektssystemet for kommunane er viktig.  Sjølv om det er 

komplisert bør det vere stabilt og langsiktig.  Det er viktig at kommunane kan vite kva inntekter 

dei har i framtida.   

Endringane bør derfor skje gradvis og så langt det er muleg samle brei enighet i Stortinget.  På 

den måten kan plutselege forandringar unngås.  Det bør også leggast opp til at det ikkje skjer for 

store forandringar ved skifte av regjering.  Høringsfristen bør vere lenger.» 

 

VOTERING: 

Forslaget ble satt opp imot innstillingen.  Innstillingen ble vedtatt med 20 mot 7 stemmer avgitt 

for forslaget. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

Vedtak: 

Sunndal kommune vil protestere mot den udemokratiske prosessen som det er lagt opp til i 

forbindelse med Regjeringens forslag til endringer i kommunenes inntektssystem. Et lite 

grundig høringsnotat, samt en svært kort høringsfrist har gjort det nærmest umulig for 

kommunene å kunne behandle den utsendte høringen på en god måte.  

Det korte høringsfristen medfører også at kommunenes interesseorganer i liten grad har fått 

behandlet forslaget og kommet med innspill til behandlingen i kommunene.  

Kommunenes inntektssystem er av for stor samfunnsmessig betydning til at en hastebehandling 

i et enkelt departement er tilstrekkelig. Sunndal kommune vil derfor på det sterkeste signalisere 

krav om at en bred utredning i form av en egen NOU (Norges Offentlige Utredninger) må skje i 

forkant av eventuelle endringsforslag. Inntil dette er gjort må gjeldende inntektssystem 

beholdes. 

 

PS 5/16 Budsjettregulering investeringsbudsjett 2016 - ubrukte midler fra 2015 

Rådmannens innstilling 

Investeringsbudsjett 2016 reguleres med gjenværende bevilgninger fra investeringsbudsjett 2015. 

Tilsvarende regulering foretas også for finansieringen, som skjer i henhold til opprinnelig 

finansieringsplan knyttet til ubrukte lånemidler og investeringstilskudd. Utvidelsen på 47,29 

millioner kommer som et tillegg til eksisterende investeringsramme og er fordelt mellom stab og 

tjenester slik det fremgår av tabellen i saksframlegget.  Fordelingen mellom de ulike tiltakene 

fremgår av vedleggene utarbeidet av stabene/tjenestene selv. 

 

Behandling i Kommunestyret - 10.02.2016  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Investeringsbudsjett 2016 reguleres med gjenværende bevilgninger fra investeringsbudsjett 2015. 

Tilsvarende regulering foretas også for finansieringen, som skjer i henhold til opprinnelig 



finansieringsplan knyttet til ubrukte lånemidler og investeringstilskudd. Utvidelsen på 47,29 

millioner kommer som et tillegg til eksisterende investeringsramme og er fordelt mellom stab og 

tjenester slik det fremgår av tabellen i saksframlegget.  Fordelingen mellom de ulike tiltakene 

fremgår av vedleggene utarbeidet av stabene/tjenestene selv. 
 

 

 

PS 6/16 Revidering av økonomireglement 

Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar fremlagte forslag til økonomireglement for Sunndal kommune. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 26.01.2016  

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Økonomi- og planutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre vedtar fremlagte forslag til økonomireglement for Sunndal kommune. 

 

Behandling i Kommunestyret - 10.02.2016  

Økonomi- og planutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre vedtar fremlagte forslag til økonomireglement for Sunndal kommune. 

 

 

PS 7/16 Reguleringsplan for Brekklykkjo boligfelt, sluttbehandling 

Rådmannens innstilling 

1. Sunndal kommunestyret vedtar reguleringsplan for Brekklykkjo boligfelt vist på plankart og 

bestemmelser som vedtatt i økonomi- og planutvalget 26.01.16.  

2. Den eksisterende reguleringsplanen for Brekklykkjo med navn/planid: Smestad/Brekklykkjo 

19810800 oppheves. 

3. Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12-12 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 26.01.2016  

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Økonomi- og planutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

1. Sunndal kommunestyret vedtar reguleringsplan for Brekklykkjo boligfelt vist på plankart og 

bestemmelser som vedtatt i økonomi- og planutvalget 26.01.16.  

2. Den eksisterende reguleringsplanen for Brekklykkjo med navn/planid: Smestad/Brekklykkjo 

19810800 oppheves. 

3. Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12-12 



 

Behandling i Kommunestyret - 10.02.2016  

Økonomi- og planutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

1. Sunndal kommunestyret vedtar reguleringsplan for Brekklykkjo boligfelt vist på plankart og 

bestemmelser som vedtatt i økonomi- og planutvalget 26.01.16.  

2. Den eksisterende reguleringsplanen for Brekklykkjo med navn/planid: Smestad/Brekklykkjo 

19810800 oppheves. 

3. Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12-12 

 

PS 8/16 Søknad om dekning av grunnleie Vinnu flyplass -  Sunndal flyklubb 

Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar å gi Sunndal flyklubb et tilskudd til delvis dekning av årlig 

grunnleie for flyplassarealet på Vinnu f.o.m. 01.01.2015 t.o.m. 31.12.2026.   

 

Årlig tilskudd til grunnleie vedtas satt til kr 28 000, og kr 28 000 for 2015 utbetales 

etterskuddsvis når leieavtalen er konsesjonsbehandlet. Tilskuddet skal ikke indeksreguleres i 

leieperioden.  

 

Tilskuddet dekkes innenfor kulturtjenestens budsjettrammer.  

 

Behandling i Teknikk-, miljø- og kulturutvalget - 21.01.2016  

Steinar Husby (V) satte fram slik oversendelsesforslag: Teknikk-, miljø- og kulturutvalget 

anbefaler økonomi- og planutvalget å dekke kr 14 000,- av tilskuddet til grunnleie til Sunndal 

flyklubb, da Vinnu flyplass også har en rolle for næringspolitisk og beredskapsmessige hensyn 

som ikke faller under kultur. 

May Jorid Strand (AP) satte fram slik tilleggsforslag fra AP og SV: Kommunen forbeholder seg 

retten til å si opp tilskuddsordningen dersom aktiviteten blir lav.  

Halvard G. Hagen (SP) satte fram slik endringsforslag: Sunndal flyklubb gis et tilskudd til 

arealleie for 2015 på kr 14.000. 

Det ble framsatt slik felles endringsforslag fra AP, SV, SP og V: Årlig tilskudd til grunnleie 

vedtas satt til kr 14 000, og kr 14 000 for 2015 utbetales etterskuddsvis når leieavtalen er 

konsesjonsbehandlet. Tilskuddet skal ikke indeksreguleres i leieperioden.  

 

Votering: 

Forslag framsatt av Halvard G. Hagen ble satt opp mot innstillingens første avsnitt.  Forslaget 

falt med 3 mot 8 stemmer for innstillingen. 

Fellesforslag fra AP, SV, SP og V ble satt opp mot innstillingens andre avsnitt.  Fellesforslaget 

ble enstemmig vedtatt. 

Tilleggsforslag fra AP og SV ble enstemmig vedtatt 

Oversendeslsesforslaget framsatt av Steinar Husby ble enstemmig vedtatt. 

 

Til slutt ble innstillingen med de vedtatte endringer, tillegg og oversendelsesforslag tatt opp til 

votering og enstemmig vedtatt av utvalget. 



 

 

Teknikk-, miljø- og kulturutvalget fremmer etter dette slik innstilling for 
kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre vedtar å gi Sunndal flyklubb et tilskudd til delvis dekning av årlig 

grunnleie for flyplassarealet på Vinnu f.o.m. 01.01.2015 t.o.m. 31.12.2026.   

 

Årlig tilskudd til grunnleie vedtas satt til kr 14 000, og kr 14 000 for 2015 utbetales 

etterskuddsvis når leieavtalen er konsesjonsbehandlet. Tilskuddet skal ikke indeksreguleres i 

leieperioden.  

 

Tilskuddet dekkes innenfor kulturtjenestens budsjettrammer.  

Kommunen forbeholder seg retten til å si opp tilskuddsordningen dersom aktiviteten blir lav.  

 

Oversendelsesforslag: 

Teknikk-, miljø- og kulturutvalget anbefaler økonomi- og planutvalget å dekke kr 14 000,- av 

tilskuddet til grunnleie til Sunndal flyklubb, da Vinnu flyplass også har en rolle for 

næringspolitiske-  og beredskapsmessige hensyn som ikke faller inn under kultur. 

 

Behandling i Kommunestyret - 10.02.2016  

Representanten Synnøve Helland, SP, la fram følgende forslag: 

«Sunndal kommunestyre vedtar å gi Sunndal flyklubb 14.000 kroner til dekking av tilskudd til 

grunnleie for flyplassen for 2015.  Årlig tilskudd tildeles av teknikk-, miljø- og kulturutvalget 

under årlig behandling av drift av ikke-kommunale anlegg.» 

 

VOTERING: 

Innstillingen fra teknikk-, miljø- og kulturutvalget ble satt opp imot forslaget.  Innstillingen ble 

vedtatt med 15 mot 12 stemmer avgitt for forslaget. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre vedtar å gi Sunndal flyklubb et tilskudd til delvis dekning av årlig 

grunnleie for flyplassarealet på Vinnu f.o.m. 01.01.2015 t.o.m. 31.12.2026.   

 

Årlig tilskudd til grunnleie vedtas satt til kr 14 000, og kr 14 000 for 2015 utbetales 

etterskuddsvis når leieavtalen er konsesjonsbehandlet. Tilskuddet skal ikke indeksreguleres i 

leieperioden.  

 

Tilskuddet dekkes innenfor kulturtjenestens budsjettrammer.  

Kommunen forbeholder seg retten til å si opp tilskuddsordningen dersom aktiviteten blir lav.  

 

 

  



PS 9/16 Årsmelding Sunndal eldreråd 2015 

Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre tar årsmelding for eldrerådets virksomhet i 2015 til etterretning. 

 

Behandling i Eldrerådet - 18.01.2016  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Eldrerådet fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre tar årsmelding for eldrerådets virksomhet i 2015 til etterretning. 

 

Behandling i Kommunestyret - 10.02.2016  

Eldrerådets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre tar årsmelding for eldrerådets virksomhet i 2015 til etterretning. 

 

 

PS 10/16 Humledød og lindetrær på Sunndalsøra. 

Rådmannens innstilling 

Saken legges fram for kommunestyret til orientering. 

 

Behandling i Kommunestyret - 10.02.2016  

Representanten Jonas Bjørnson Koksvik, SV, la fram følgende forslag: 

«Kommunestyret i Sunndal kommune ber Miljøverndepartementet om ei snarleg utgreiing/svar 

om problemstillinga humledød knytta opp til lindetrær og nektar frå denne planta.» 

 

Forslaget ble vedtatt med 26 mot 1 stemme. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

Vedtak: 

Kommunestyret i Sunndal kommune ber Miljøverndepartementet om ei snarleg utgreiing/svar om 

problemstillinga humledød knytta opp til lindetrær og nektar frå denne planta. 

 

 

  



PS 11/16 Tilskudd til politiske partier etter representasjon i Sunndal 
kommunestyre 

Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar å revidere gruppe- og representantstøtten til alle partigrupper som 

er representert i Sunndal kommunestyre i årene 2015 – 2019.  Satsene fra 2014 legges til grunn 

og reguleres årlig i henhold til utviklingen av konsumprisindeksen.  For 2015 og 2019 fordeles 

støtten med ¾ til sittende kommunestyre og ¼ til nyvalgt kommunestyre. 

Bevilgningen dekkes av ansvar 1170: politisk styring/diverse tilskuddsordninger. 

 

Behandling i Kommunestyret - 10.02.2016  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre vedtar å revidere gruppe- og representantstøtten til alle partigrupper som 

er representert i Sunndal kommunestyre i årene 2015 – 2019.  Satsene fra 2014 legges til grunn 

og reguleres årlig i henhold til utviklingen av konsumprisindeksen.  For 2015 og 2019 fordeles 

støtten med ¾ til sittende kommunestyre og ¼ til nyvalgt kommunestyre. 

Bevilgningen dekkes av ansvar 1170: politisk styring/diverse tilskuddsordninger. 

 

PS 12/16 Søknad om fritak fra politiske verv fra Per Atle Hansen 

Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre innvilger søknad fra Per Atle Hansen om fritak fra politiske verv i 

Sunndal kommune for resten av valgperioden 2015–2019. 

I kommunestyret: 3. varamedlem Arild Håkonsen rykker opp som nytt 2. varamedlem for Høyre.  

4. varamedlem Truls Lie rykker tilsvarende opp en plass.  Som nytt 4. varamedlem for Høyre 

velges: Siw Hege Grasmo Nilsen. 

I teknikk-, miljø- og kulturutvalget: Som nytt 2. varamedlem i teknikk-, miljø- og kulturutvalget 

for Høyre, Venstre og Kristelig folkeparti velges:  

 

Behandling i Kommunestyret - 10.02.2016  

Representanten Linda Haugan, H, la fram følgende forslag på nytt 2. medlem i teknikk-, miljø- 

og kulturutvalget (TMK) fra H, V og KrF: 

«Som nytt 2. varamedlem i teknikk-, miljø- og kulturutvalget for Høyre, Venstre og Kristelig 

folkeparti velges: Siw Hege Grasmo Nilsen.» 

 

I tillegg ble det lagt fram følgende forslag fra Linda Haugan på vegne av H, V og KrF: 

«Som nytt medlem i utviklingsprogrammets styre for næringslivssamarbeidet Sunndal–Surnadal 

etter Per Atle Hansen velges: Tone Hustad.» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over innstillingen med forslaget til nytt 2. medlem i TMK, som ble enstemmig 

vedtatt. 



Deretter ble det votert over forslaget til nytt medlem i styret for næringslivssamarbeidet Surnadal 

– Sunndal, som ble enstemmig vedtatt. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre innvilger søknad fra Per Atle Hansen om fritak fra politiske verv i 

Sunndal kommune for resten av valgperioden 2015–2019. 

 

I kommunestyret: 3. varamedlem Arild Håkonsen rykker opp som nytt 2. varamedlem for Høyre.  

4. varamedlem Truls Lie rykker tilsvarende opp en plass.  Som nytt 4. varamedlem for Høyre 

velges: Siw Hege Grasmo Nilsen. 

 

I teknikk-, miljø- og kulturutvalget: Som nytt 2. varamedlem i teknikk-, miljø- og kulturutvalget 

for Høyre, Venstre og Kristelig folkeparti velges: Siw Hege Grasmo Nilsen. 

 

I utviklingsprogrammets styre for næringslivssamarbeidet Sunndal–Surnadal: Som 

folkevalgt representant i styret velges: Tone Hustad. 

 

 

 


